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Polisten 'genel kontrol' Erasmus'un Romanyalı 
ziyaretçileri

29 EYLÜL 2022 PERŞEMBE SAYI: 8897 YIL: 33 - FİYATI: 0,75 TL

Yaya öncelikli trafik
Yaya öncelikli trafik için bugün (29 Eylül

Perşembe), farkındalık etkinlikleri düzenlene-
cek. Hatay Valiliğinden yapılan açıklamada şun-
lara yer verildi: "2022 yılı süresince trafikte yaya
önceliği konusunda farkındalığı artırmak, yaya
ve okul geçitlerinde sürücülerin uyarılarak dik-
katlerini daha üst düzeye çıkartmak, yayalara
öncelik konusunda doğru sürücülük davranışı
kazandırmak ve bu bölgelerde yavaşlayarak ya-
yalara ilk geçiş hakkını vermelerini sağlamak
için 'Yayalara öncelik duruşu, hayata saygı du-
ruşu' sloganıyla 29 Eylül Perşembe günü 11.00-
14.00 saatleri arasında tüm illerimizde eş
zamanlı olarak kaymakamlar, il emniyet mü-
dürleri, il jandarma komutanları ve il milli eği-
tim müdürlerimiz başta olmak üzere kurum
yöneticisi ve temsilcilerinin katılımıyla devletin
tüm unsurları ile farkındalık eyleminde bulun-
duğunu göstermek amacıyla belirlenecek olan
okullarda ve yaya/okul geçitlerinde kampanya
etkinlikleri düzenlenecektir."

17 milyon lira davası
Özçelik-İş Sendikası'nın yetki sürecinde

yapılamayan sözleşme kapsamında İSDE-
MİR'den aldığı 17 milyon liraya karşı açılan da-
vaya Ankara'da görüşülmeye devam edildi.
Sendika, açılan davanın reddini istemişti. Da-
vacının avukatı Mehmet Efe Salıcı aracılığıyla
katıldığı duruşmada, Sendikalar ve toplu İş söz-
leşmesi kanunu kapsamındaki haklarının ihlal
edildiğini savunup, maddi ve manevi tazminat
talep ederken, sendika ise dava açma hakkının
kötüye kullanıldığını ve davada hukuki yararı
bulunmadığını savunarak, davanın reddini
talep etmişti. Sendikanın davanın reddi talebini
kabul etmeyen Ankara 4. İş Mahkemesi, davayı
görüşmeye başlamış, sendikadan o döneme
ilişkin üye ve aidat listesi ile gelir-gider tablo-
sunu istemişti. Özçelik İş Sendikası, mahke-
menin istediği evrakların iletmek için süre
talebinde bulunurken, mahkeme ise dosyanın
sendika konusunda uzman bilirkişiye gönde-
rerilmesini kararlaştırdı ve davayı 10 Ocak 2023
tarihine erteledi. 

Kaza oranı arttı, kasko
sayısı düştü

Trafik kaza oranının yüzde 2'den 3'e çıktığı
belirtilen Hatay’da trafiğe kayıtlı 540 bini aşkın
aracın yüzde 75’inden fazlasının kasko sigortası
olmadığı ifade edildi. Allianz Türkiye Elemen-
ter Bireysel Sigortalar Genel Müdür Yardımcısı
Suat Didari, "Sel, dolu gibi felaketlerde veya ka-
zalarda değerlerimizi korumak adına kasko
yaptırmak büyük önem taşıyor. İstatistiklere
göre son iki yılda Hatay’da yaşanan trafik kaza-
larının oranı yüzde 2’den yüzde 3’e çıkmış du-
rumda. 2021 yılında 14 binden fazla kaza
gerçekleşti" açıklamasını yaptı.

Belediyenin
güreşçilerinden 10 derece

Antakya/SES
Hatay Büyükşehir Belediyesi, Reyhanlı ve Yay-

ladağı’ndaki şehitliklere zarar verilmemesi amacıyla
güvenlik kamerası yerleştirdi. HBB'den yapılan açık-
lamada, "Emniyet birimlerinin tespit ettiği münferit
huzursuzluklar münasebetiyle şehit mezarlarına
zarar verilmesini önlemek için yapılan çalışmada gü-
venlik kameralarının montajını HBB Bilgi İşlem
Daire Başkanlığı ekipleri yaptı. HBB ekipleri, Rey-
hanlı ve Yayladağı İlçe Emniyet Müdürlüğünün tes-
pitleri doğrultusunda harekete geçti" ifadesine yer
verildi. 

Şehit mezarlarına
kameralı kontrol

"Okulların kaçında
yemekhane yok?"

Akın Bodur/İskenderun
Hatay Milletvekili Suzan Şahin, taşı-

malı eğitime geçildikten sonra yapılan
okullarda yemekhanenin bulunmama-
sından dolayı öğrencilerin koridor ve
yerde yemek yemek zorunda kaldığını
belirterek, konuyu önergeyle parlamen-
toya taşıdı. Milletvekili Şahin, “Taşımalı
eğitim sistemi nedeniyle başka köyler-
den gelen çok sayıda öğrenci öğle yeme-
ğini eğitim gördüğü okulda yiyor. AKP
milli eğitime ayrılan bütçenin büyük-
lüğü ile övünüyor ancak öğrencilere bir
yemekhaneye yapamayıp uygun ortamı
sağlayamıyor. Okullarda öğrenciler ye-
terli beslenemiyor. Okullarda yemekha-
nenin bulunmamasından dolayı
öğrenciler, koridorlarda ve yerde yemek
yemek zorunda kalmaktadır. Milli Eği-
tim Bakanlığı, Kurum Açma, Kapatma
ve Ad Verme Yönetmeliği'nde yaptığı
değişiklikle; yeni açılacak okullarda ye-
mekhane, kütüphane ve mescit gibi yer-
ler zorunlu hale getirse de daha önce
yapılan okulların durumunun düzeltil-
mediğini, 2022-2023 eğitim öğretim yı-
lının başlamasıyla basın ve sosyal
medyaya yansıyan okul bahçesinde, yer-
lerde yemek yiyen öğrenci fotoğrafların-
dan görerek kahrolduk. Devletin görevi;
öğrencilere en yakın, en ulaşılabilir, en
nitelikli eğitimi ve eğitim ortamını sun-
maktır. Ancak bugün görüyoruz ki ço-
cuklar yerlerde okul bahçesinde,
koridorlarda beslenme çantasını açıp,
evden getirdikleri örtülerin üzerinde
yemek yeme zulmü çekiyor. Okullarda
yemekhane olmadığı için veliler öğren-
cilerin yanlarına beslenme çantaları ko-
yuyor ancak artan fiyatlar ve yoksulluk
nedeniyle ailelerin çocuklarına yeterli
miktarda gıda imkanı sunamıyor" açık-
lamasını yaptı. 

"Çocuklar eğitime rahat ulaşamıyor"
"Taşımalı eğitim 90’ların başında sis-

teme dahil edildi" görüşünü belirten
milletvekili Şahin, açıklamasını şöyle
sürdürdü: "Bu sistem nedeniyle başka
köylerden ve mahallelerden gelen çok
sayıda öğrenci kilometrelerce yol gidip
geliyor. Bu süre zarfında binlerce kaza
yaşandı ve yaralanan, vefat eden çocuklar

oldu. Çocuklar eği-
time rahat ulaşamı-
yor ve her gün
kilometrelerce me-
safe kat ettikleri için
yorgun, uykusuz bir
şekilde derslere girip
yine yorgun bir şe-
kilde eve dönüyorlar.
Öğle yemeğini eği-
tim gördüğü okulda
yemek mecburiye-
tinde kalıyor. Öğren-
ciler de veliler de
mağdur oluyor. Dev-
letin görevi; öğrenci-
lere en yakın, en
ulaşılabilir ve en nite-
likli eğitimi sunmak-
tır."

Bakana, önergeyle soru
Hatay Milletvekili Şahin, TBMM

Başkanlığına verdiği ve Milli Eğitim Ba-
kanı Mahmut Özer tarafından yanıtlan-

masını istediği önergesinde şu sorulara
yer verdi: "Taşımalı eğitime geçilen 1991
yılından itibaren kaç okul inşa edilmiş-
tir? Bu okullardan kaçında yemekhane
yoktur? Son 5 yılda kaç okul inşa edil-
miştir? Devamı 5’te

Evde 4 silah ele geçti
Antakya/SES
Polisin silah ve mühimmat ka-

çakçılığı olaylarının önlenmesine yö-
nelik Defne'de bir eve düzenlediği
operasyonda, 4 silah ile mühimmat
ele geçirildi. 

Hatay Valiliğinden yapılan 'basın
bilgi notu' açıklamalarında şunlara
yer verildi: "Hatay Emniyet Müdür-
lüğü görevlilerince silah ve mühim-
mat kaçakçılığı olaylarının

önlenmesi amacıyla yapılan çalışma-
larda Defne'nin Elektrik Mahalle-
sinde bir ikamette yapılan aramada;
1 adet ruhsatsız tabanca, 2 adet oto-
matik av tüfeği, 4 adet av tüfeği şar-
jörü, 1 adet el yapımı dolum tüfek, 1
adet göz yaşartıcı gaz bombası, 540
gr metamfetamin ele geçirilmiştir.
Olayla ilgili M.A. yakalanarak hak-
kında 6136 SKM suçundan adli
işlem yapılmıştır."
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